
 

 

 

 

 

 

 

Motie:  Fruitbomen en –struiken hebben een meerwaarde in de stad 
 

 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op maandag 11 juli en donderdag 14 
juli 2022 gehoord hebbende de beraadslaging over de Kadernota 2023, de 
Voortgangsrapportage 2022 en het Coalitieakkoord 2022-2026 
 
 
Constaterende dat: 
-we in Haarlem steeds meer aandacht geven aan de waarde van bomen en struiken, maar  
 ons de meerwaarde van fruitbomen en –struiken niet realiseren; 
-op andere plekken in het land ook fruitbomen in de bebouwde omgeving staan. 
 
 
Overwegende dat fruitbomen (bijv. appel, peer, pruim) en struiken (bijv. aalbes, kruisbes): 
-de populaties van bestuivende insectensoorten versterken; 
-ook voedsel geven voor vogels; 
-een educatieve meerwaarde hebben; 
-na leuke bloesem ook gratis lekker en gezond fruit geven; 
-al weer lang geleden de raad heeft besloten tot het plaatsen van Smulbomen in het  
  Reinaldapark, maar dat is er nog niet van gekomen. 

 
Verzoekt het college om het planten van fruitbomen en –struiken in het Reinaldapark snel 
ter hand te nemen en nader te bezien op welke andere locaties fruitbomen en –struiken een 
goede aanvulling of afwisseling  kunnen zijn en de gemeenteraad daarover in het najaar te 
informeren. 
 
 


